

**Dagsorden til menighedsrådsmøde nr. 2,  
den 20. marts 2018 kl. 19.30 i Præstegården.**

**Tilstede: Peter Garde, Nina Lauridsen, Erik Lauridsen, Claus Aaltonen, Gitte Pedersen, Kim Skov Jensen, Lone Hemmsen Knudsen.**

**Referent: Anna Jensen**

punkt	Emne	Beslutning
1	<b>Velkommen og en sang.</b>	
2	<p><b>Posteliste.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. RAMS: orientering om ny struktur.</li> <li>2. Skema over EU's persondataforordning med følgebrev.</li> <li>3. Udmelding af foreløbig driftsramme for 2019.</li> </ol> <p>Bilag 1-3</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. RAMS: orientering om ny struktur. Orientering. Ingen deltager fra Malt.</li> <li>2. Skema over EU's persondataforordning med følgebrev. Taget til efterretning. Vi afventer en besked fra Provsti eller stift</li> <li>3. Driftsramme for 2019 er de samme som for 2018.</li> </ol>
	<p><b>Orientering fra:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Formand</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tilslutningen af præstegården til vandværk.</li> <li>○</li> </ul> </li> <li>• <b>Kasserer</b></li> <li>• <b>Kirkeværge</b></li> </ul> <p>• <b>Udvalg</b></p> <p>• <b>Andre</b></p>	<p><b>Orientering fra:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Formand</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tilslutningen af præstegården til vandværk. Der skal tilsluttes en bimåler til konfirmandstuen.</li> </ul> </li> <li>• <b>Kasserer</b> i.a.b.</li> <li>• <b>Kirkeværge:</b> Info-tavlen er flyttet. 2 gravsten er flyttet. Kirkegårdsreguleringen er kommet i gang igen, ny hæk er plantet. Der er etableret 6 nye urnegravsteder. Varmeanlægget og dørlåsen er udbedret.</li> <li>• <b>Udvalg</b> PR-udvalget kirkebrev april og maj. De enkelte udvalg skal selv tage ansvar for at byde velkommen til arrangementer. Præstegårdsudvalget bør holde møde snarest og tage stilling til lamperne. Arrangementsudvalget har møde 23. maj. Kim, Lone, Rigmor, Eva, Anna og Lene.</li> <li>• <b>Andre</b></li> </ul>
3	<b>Valg af kasserer.</b>	Tak til Claus for indsatsen, Nina Lauridsen blev valgt som kasserer.

	<p>Indstilling at: suppleant Nina Lauridsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• indtræder i MR, og</li> <li>• vælges som kasserer.</li> </ul> <p>Nuværende MR-medlem og kasserer Claus Aaltonen udtræder af MR pga. flytning.</p>	
<b>4</b>	<p><b>Drøftelse og godkendelse af regnskab, der skal indlæses inden 1. april.</b></p> <p>Bilag 4</p>	<p>Regnskabet af Malt MR cvr. 4338811 2017 afleveret 13-03.2018 kl. 14.27 blev godkendt.</p>
<b>5</b>	<p><b>Provstens syn over Malt Kirke, tirsdag den 10. april, kl. 10.30.</b></p> <p><u>Tilsagn om deltagelse er afgivet af:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Den bygnings sagkyndige,</li> <li>• Formanden,</li> <li>• Kirkeværgen,</li> <li>• Sognepræsten,</li> <li>• Graveren.</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Det vil være fint om nuværende eller kommende kasserer kan deltage.</li> <li>➤ Er der andre der kan/vil være med?</li> </ul> <p><u>Ønsker til Kirkesynet:</u> Se synsindkaldelse og Kirkeværgens forslagsliste: Bilag 5 og bilag 6</p>	<p>I kirkesynet deltager:</p> <p>MR's ønsker til kirkesynet: Kassereren kan desværre ikke deltage. Kim vil gerne deltage.</p> <p>Kirkeværgen har udarbejdet en liste. OBS: Præstegårdssynet 10.april kl.13.00: Ny skorsten. Utæthed ved udluftning i the-køkkenet. Peter kontakter provstiet og spørger efter indkaldelsen.</p>
<b>6</b>	<p><b>Drøftelse af "Nyt fra Folkekirkens Arbejdsmiljøråd": Har I styr på ulykkesrisici ved arbejdet med gravstenene?</b></p> <p>Bilag 7.</p>	<p>Der skal altid være to mand tilstede og det nødvendige udstyr er anskaffet.</p>
<b>7</b>	<p><b>Udendørs gudstjeneste 2. pinse-dag på Sønderskov Herregård.</b></p> <p>Den 15. marts er der afholdt planlægningsmøde, med repræsentanter fra de deltagende kirker. Herfra refereres på MR-mødet.</p>	<p>Prædikant: Biskop Musik: Kongeåblæseren + kor Lyd: Peter låner provstiets lysanlæg Sangark: Brørup sogn sørger for det. Plan B: Folding kirke Blomster og lys: Lisbet Bord og dug: Rigmor Kors: Brørup Sønderskov ok Brød Peter</p>

	Vi skal også på vores MR-møde tage stilling hvem der kan bidrage med en arbejdsindsats.	Vin: Anna Annonce: Lene husk noget at sidde på.
<b>8</b>	<p><b>Præstens punkt.</b> Blandt andet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Drøftelse af tidspunkt for gudstjenester.</li> <li>➤</li> </ul>	<p>Kirkekaffe til konfirmationen. Lone og Erik. Telegram vagt. Lone. Afslutning af musikalsk legestue, der har været god tilslutning. Konfi-pilot: Vi er med, hvis vi kan finde nogle konfirmander. Luthers nøgle: Peter Garde er med. Anna deltager i Malta konference. Gudstjenestetider helst eftermiddag ikke 17.00 og 19.00. 24/6 Folding kl. 14.00 med lagkage</p>
<b>9</b>	<p><b>Kirkens indretning.</b></p> <p><i>Indstilling: Drøftes.</i></p> <p>Jeg har læst, at Akademirådet gerne vil medvirke i en proces som vores om kirkeindretning.</p> <p>Jeg har derfor som I ved, sendt en anmodning til Akademirådet. De har oplyst, at vores anmodning bleveer behandlet af udvalget for kirkekunst den 29. maj, og at vil få et svar senest 14 dage derefter.</p> <p>Spørgsmålet er nu, hvad gør vi nu?</p> <p>Jeg foreslår at vi venter og hører svare fra kunst udvalget, selv om det trækker processen i langdrag. Jeg tror det er en god ide at have det udvalg med os.</p>	<p>Akademirådet holder møde 29. maj vi hører fra dem efterfølgende.</p>
<b>10</b>	<p><b>Personaleforhold – OK-2018.</b></p> <p>Så vidt det vides, hat Malt kirke: 1 Tjenestemand, 1 OK-ansat Øvrige udenfor overenskomst.</p> <p>Strejke: Så vidt oplyst er den overenskomstansatte ikke udtaget til at skulle strejke.</p> <p>Lockout: Malt Kirke er omfattet af arbejdsgivernes lockout.</p>	<p>Peter orienteer I Kirkebrevet.</p>

	<p>Tjenestemænd er som sådan ikke omfattet.</p> <p>Den overenskomstansatte er ikke medlem af fagforening, som kirkerne har overenskomst med, og er derfor ikke ramt af lockouten.</p> <p>Øvrige ikke organiserede er ligeledes udenfor lockouten.</p> <p>Altså vil ingen ansat blive ramt af strejke eller lockout i Malt Sogn. "So work as usual".</p> <p>Bilag 8.</p>	
<b>11</b>	<p><b>Opfølgning på visioner:</b></p> <p>Bilag følger forhåbentlig.</p>	Udsat til næste møde.
<b>11</b>	<p><b>Eventuelt.</b></p> <p><b>Tid og sted for næste møde:</b> 17. april 2017, planlagt til at være i kirken af hensyn til kirkesyn, men da provsten afholder kirkesyn den 10. april, er der vel ikke behov for at holde mødet i kirken.</p> <p>Forslag mødet flyttes til præstegården kl. 19.30. Primære emner: Drøftelse af kvartalsrapport og budgetønsker.</p> <p><b>Kaffe og kage:</b> Erik Lauridsen</p>	<p>Salg af lamper fra konfirmandstue.</p> <p>17.april. i Præstegården kl. 19.30 Nina og Peter udarbejder et forslag til budget.</p> <p>Erik har kage med.</p>

Underskrifter:




